
Küldöttgyűlés beszámoló 

 

Szeptember 2: Tisztségbe lépés 

Első feladatom volt Novák Zsófiától átvenni a hivatalos oldalak és email címeket. 

Augusztus 25: Orientation day/ gólyatábor megbeszélés. 

Mentorainkkal és a mentorkoordinátorral egyeztetés a következő időszakban aktuális 
programokról. 

 

Szeptember 11: Gólyatábor- MIS népszerűsítése 

Gólyatábor során állomás, a MIS népszerűsítésének céljából. +Erre való felkészülés. 

 

Szeptember 10: Külügyi bizottság megbeszélés. 

Megbeszélés a külügyi bizottság jövőjével kapcsolatban. 

 

Szeptember 26: Board game night 

Társasosozós est a külügyi hallgatók számára + ennek szervezése. 

 

 

 

Köszönöm szépen, ha elolvastad!! 

-Török Veronika 

Külügyi referens 

 



  

KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 
2024.09.24.– 2024.11.26. időszakról 

Eseménynaptár – Időrendi bontás 

 2024. 09. 26. - Board game night  

 2024. 09. 30. - Erasmus koordinátorral való megbeszélés  

 2024. 10. 08. - Tisztségviselői ülés  

 2024. 10. 10. - Boros Réka – EHKB megbeszélés  

 2024. 10. 21. - Board game night  

 2024. 10. 26-27. - Alkotótábor  

 Alkotótábor megbeszélés – október 23. 

 2024. 11. 18. - Külügyi bizottság megbeszélés  

 2024. 11. 18. - Csejtei Gergő – Camp America megbeszélés. 
 

Részletes leírás 

Board game night (szept. 26./okt. 21.) 

Társasjátékos estéket szerveztünk a TÁTK-val és az IK-val együttműködve. 

Több közösségi média platformon népszerűsítettük az eseményt főleg a külföldi 

hallgatók számára, de gyakori, hogy magyar hallgatók is szívesen részt vesznek.  

A társasos estek során igyekszünk jó hangulatot teremteni a hallgatók számára, 

válaszolni a felmerülő kérdéseikre és érdeklődni milyen programokon vennének 

részt szívesen.  

Erasmus koordinátorral való megbeszélés 

Szeptember 30-án személyesen egyeztettünk (Frits Anita és én) Szedmák 

Orsolyával, a kari Erasmus koordinátorral. Tisztségviselői munkánk elején sok 

felmerülő kérdés fogalmazódott meg bennünk az ellátandó feladatok kapcsán, 

így Szedmák Orsolya segítségét kértük. Egyeztettünk vele, hogyan tudnák a 

leghatékonyabban együttműködni, bizonyos helyzetekben mi a teendő. 

Az Erasmussal kapcsolatos emailek megválaszolása okán, gyakran egyeztetek 

Orsolyával továbbra is. 

Tisztségviselői ülés 

Részt vettem a tisztségviselői ülésen és legjobb tudásom szerint a házi feladatot 

(tisztségviselő feladatköri leírás) is időben leadtam.  

Boros Réka – EHKB megbeszélés 

Október 4-én Boros Rékával egyeztettem az EHKB feladatai kapcsán. 

Beszámoltam a TTK jelenlegi külügyes helyzetéről, ismertettem vele pár célt az 



  
idei szemeszterre és Réka segített az ötletelésben. Ezek közé a célok közé 

tartozott például, hogy a TTK szorosabban együtt tudjon működni a többi karral. 

Arról is beszéltünk, a többi kar milyen programokat szervez/hogyan igyekszik 

fejleszteni a külügyes életet és ezekből, hogyan tudnánk ihletet meríteni mi is itt 

a TTK-n.  

Alkotótábor 

Részt vettem az alkotótáborban. (nem a teljes 3 napon, csak október 26-27-én) 

Az alkotótábor során igyekeztem érdemben hozzátenni a „szakmai” 

témákhoz/beszélgetésekhez, bemutatni a munkánk, mit is csinálunk 

külügyesként és igyekeztem megismerni a HÖK azon tagjait akikkel még nem 

volt lehetőségem beszélni.  

Az alkotótábort megelőző napokban egyeztettem Frits Anitával (külügyi 

mentorkoordinátor) az alkotótáborra kiadott feladat kapcsán, melyre együtt 

gyűjtöttünk ötleteket. 

Külügyi bizottság megbeszélés 

November 18-án megbeszélést tartottunk Frits Anitával (előtte szóban 

egyeztettünk Saly Eszter szervezetfejlesztésért felelős referenssel) mely során 

együtt alkottuk meg a jövőben létrejövő „Külügyi bizottság” ügyrendjét.  

Csejtei Gergő – Camp America megbeszélés 

Csejtei Gergő, aki a Camp America egyik koordinátora megkeresett azzal a 

kéréssel, hogy együtt szervezzünk egy programot a Camp America 

népszerűsítésére.  November 18-án ennek kapcsán egyeztettünk, és szervezés 

alatt áll a program. (jelenlegi tervezett időpont december 5.) 

EHKB ülések 

Az ELTE HÖK Külügyi Bizottság két hetente ülést tart, melyen minden kar 

külügyi referense/külügyi mentorkoordinátora összeül Boros Rékával. Az 

üléseken megbeszéljük az ülésig történteket a külügyi életben, illetve a további 

teendőket/rendezvényeket/feladatokat.  

Sajnos én a szemeszter elején egyeztettem az EHKB tagjaival, viszont az ülések 

időpontja (minden második hét szerda) egybeesik a munkahelyi 

elfoglaltságommal így az ülés idejében csak egy alkalommal tudtam részt venni.  

A hiányokat amennyire időm engedi igyekszem pótolni, átbeszélni Boros 

Rékával.  

Adminisztrációs feladatok és közösségi média oldalak kezelése 

Az Erasmus kapcsán sok emailt kapok a levelezőfiókomra, ezekre a megfelelő 

információk megszerzése után a lehető leghamarabb igyekszem válaszolni. 



  
Bosnyák Dáviddal (kommunikációs referens) együttműködve segítettem 

bizonyos események leírásának fordításában. A külügy számára fontos 

programokat igyekszem minél több közösségi média oldalon népszerűsíteni és 

eseményt/plakátot stb.-t készíteni hozzá. E mellett a közösségi média oldalakon 

beérkező kérdésekre is választ adok.  

Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői 

levelezőfiókra érkező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek 

eleget tettem. 

Köszönöm szépen, hogy elolvastad a beszámolóm! Bármely további felmerülő kérdéssel 

keress bátran! 

Budapest, 2024. november 21. 

Török Veronika 

Külügyi referens 

ELTE TTK HÖK 

kulbiz@ttkhok.elte.hu 

tel.:+36302435312 

mailto:kulbiz@ttkhok.elte.hu


  

KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 
2024.11.26.– 2025.02.18. időszakról 

Eseménynaptár – Időrendi bontás 

 

 2024. 11. 26. - Küldöttgyűlés 

 2024. 11. 29. - Csejtei Gergő- Camp America megbeszélés 

 2024. 11. 30. - EHKB - mentortovábbképzés 

 2024. 12. 05. - Camp America előadás 

 2024. 12. 12. - Frits Anita – megbeszélés a következő félév kapcsán 

 2025. 01. 05. - Mentorkisokos frissítése 

 2025. 02. 03. – Frits Anita megbeszélés 
 2025. 02. 13. – Novák Zsófi megbeszélés 
 

Részletes leírás 

 

2024.11.26.-Küldöttgyűlés 

Részt vettem a küldöttgyűlésen. 

2024. 11. 29. – 2024. 12. 05. – Camp America megbeszélés és előadás 

Online, illetve személyesen is egyeztettem Csejtei Gergővel, aki a Camp 

America egyik koordinátora. Az eseményhez készítettem több közösségi média 

oldalra is bejegyzést. Illetve részt vettem magán az előadáson és segítettem az 

előkészületekben.  

Az előadás jól sikerült, körülbelül 6-8 hallgató vett részt, amit mindenképp 

sikeresnek mondanánk, mivel kissé későn kezdődött a szervezés. Legközelebb 

mindenképp hamarabb kezdenénk bele a szervezésbe, akár korábbi 

programokon is promóznánk az eseményt.  

2024. 11. 30. – EHKB mentortovábbképzés 

Boros Réka vezetésével több karról gyűltünk össze külügy referensek, 

mentorok, illetve érdeklődő hallgatók. (magyarok és külföldiek egyaránt) Pár 

kar tartott a saját mentorrendszeréről előadást, illetve más hasonló, az ELTE-n 

belül működő szervezet is előadott. Az előadások után pedig kötetlenebb 

beszélgetésen vettünk részt. 

Ez mind annak érdekében, hogy jobban együtt tudjunk működni és minden kar 

külügyi mentorrendszere fejlődni tudjon. Jobban beleláttam a többi kar 



  
mentorrendszerének működésébe. Sok karon még szintén nem olyan kiforrott a 

rendszer, ők is igyekeznek még kiépíteni. Vannak karok, ahol csak magyar 

mentorokat válogatnak és vannak, ahol vegyesen, ez megerősítette bennem, 

hogy szerintem a vegyes mentorok választása lenne az ideális. Ami hasznos 

lehet számunkra is, hogy szorosabban együtt tudjon működni a MIS a magyar 

mentorrendszerrel. Erről már volt szó, viszont sajnos még nem jutottam oda, 

hogy megbeszélhessük ennek módját, de remélem a jövőben lesz erre alkalom.  

Amiről még sok szó esett a mentorképzés során, hogy milyen is egy jó mentor, 

milyen a hozzáállása stb.. Ezek a jövő mentorfelvételekre nézve hasznos 

információk voltak. 

2024. 12. 12. – 2025. 02. 03. – Frits Anitával való megbeszélések 

Anitával több alkalommal beszéltünk a saját HÖK-ben lévő jövőnk és a MIS 

kapcsán. Igyekeztük jól megosztani feladatainkat és megoldásokat találni a 

felmerülő nehézségekre. 

2025. 01. 05. – Mentorkisokos frissítése 

Sajnos a vizsgaidőszak során kevés időt tudtam fordítani a külügyes 

feladataimra így kissé megkésve de frissítettem pár információt a 

mentorkisokosban. Troják Arnolddal egyeztettem arról, hogy csak bizonyos 

információk kerülnek átírásra a mentorkisokosban így ezeket igyekeztem 

megírni.  

2025. 02. 13. – Novák Zsófival való megbeszélés. 

Zsófival szintén az én külügyi referensi jövőmről egyeztettem. Próbáltunk olyan 

megoldásokat találni, ami mindenki számára megfelelő lesz. Illetve a MIS és a 

Külügyi bizottság jövőjét beszéltük meg.  

 

Adminisztrációs feladatok és közösségi média oldalak kezelése 

Az Erasmus kapcsán a szünetben is több beérkező kérdést kaptam. Ezekre 

igyekeztem a lehető leggyorsabban, legjobb tudásom szerint megválaszolni. 

Illetve, ha szükséges, továbbítani a hallgatót a megfelelő személyhez.  

Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a 

tisztségviselői levelezőfiókra érkező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal 

járó kötelességeimnek eleget tettem. 

Köszönöm szépen, hogy elolvastad a beszámolóm! Bármely további felmerülő 

kérdéssel keress bátran! Külön köszönöm mindenkinek, hogy segítőkész és 

türelmes volt felém az elmúlt időszakban! 



  
Budapest, 2025. 02. 14. 

Török Veronika 

Külügyi referens 

ELTE TTK HÖK 
tel.:+36302435312 



  

KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 
 2025.02.18.- 2025.04.01. időszakról 

Eseménynaptár – Időrendi bontás 

 

 2025. 02. 18. - Küldöttgyűlés 

 2025. 02. 21. - Külügy megbeszélés, ELTE TÁTK, IK 

 2025. 02. 26. - Külügyi bizottsággal kapcsolatos szervezés 

 2025. 03. 05. - Külügyi Bizottság megbeszélés 

 2025. 03. 05. – Külügyi Bizottsági ülés 

 2025. 03. 12. – Külföldi Gólya „kisokos” 

 2025. 03. 18. – (Karaoke night) 

 

 

Részletes leírás 

 

2025.02.18.-Küldöttgyűlés 

Részt vettem a küldöttgyűlésen. 

2025. 02. 21.– Külügyes megbeszélés a TÁTK-val és az IK-val  

Megbeszélést tartottunk a Lágymányosi kampusz többi külügyes referensével. 

Több programban megegyeztünk, illetve beszéltünk arról a jövőben mi lenne a 

megfelelő irány. Régebben sok „Board Game Night” programot tartottunk a 

külföldi hallgatóknak. Ezek néha nagyon jól sikerültek, néha pedig nem voltak 

az igaziak, nem vettek részt elegen. Ebben a félévben még próbálkozunk, 

reméljük több sikeresebb lesz, mint kevésbé. Megegyeztünk, hogy tarthatnánk 

egy karaoke estet is, erről a beszámolómban később olvashattok. Más 

programokról is ötleteltünk, ezek tervezése még nem volt aktuális.  

2024. 02. 26. – 2025. 03. 05. – Külügyi Bizottság 

A 2025. 02. 18-i Küldöttgyűlés alkalmával a Külügyi Bizottság addigi elnöke 

lemondott tiszségviselői pozíciójáról így a Külügyi Bizottságban lévő pozíciója 

is megszűnt. Örömmel értesültem arról, hogy két érdeklődő is volt a Külügyi 

Bizottsággal kapcsolatban. Velük egyeztettem és március 5-én a hivatalos 

bizottsági ülés előtt tartottunk megbeszélést. Jobban sikerült megismernem az 

egyik bizottsági tagot, beszélt arról miért is döntött úgy, hogy csatlakozik. A 

külüggyel kapcsolatos dolgok jövőjéről is beszéltunk tervekről, amiket a 



  
továbbiakban szeretnénk megvalósítani. A beszámolóm végén bővebben 

olvashattok ezekről. A megbeszélés után megtartottuk a hivatalos ülést is, ahol 

megválasztottak a Külügyi Bizottság elnökének. A bizottsági ülés során 

szavaztunk arról is, hogy változtassunk az ülések gyakoriságáról. Ezt a bizottság 

elfogadta, így mostantól szükség esetén tartunk csak bizottsági ülést.  

 

 

2025. 03. 12. _ Külföldi gólya „kisokos” 

A Külügyi Bizottság megbeszélésének alkalmával Novák Zsófia felvettete a 

gólya kisokosnak az ötletét. Az ELTE PPK készített egy „Tips and Tricks” 

nevezetű kisokost a külföldi hallgatóik számára. Ezt mind jó ötletnek találtuk, itt 

nem csak az egyetemmel kapcsolatos dolgokról olvashatnak a hallgatók, hanem 

más hasznos információkat is találnak. Ennek szerkesztését elkezdtem és a 

bizottság tagjaival együtt szerkesztjük. Igyekszünk több forrásból információt 

gyűjteni, hogy a lehető leghasznosabb legyen a kisokos. Nagyon szerettem volna 

az aktuális Küldöttgyűlés alkalmával csatolni, vagy megmutatni viszont egy sok 

időt igénylő egyetemi elfoglaltság és egy betegség is közbejött az én oldalamról, 

így valószínűleg nem lesz kész elsejére. Ettől függetlenül jelenleg is 

folyamatban van és innen is köszönöm mindenkinek, aki közreműködik! 

2025. 03. 18. – Karaoke night 

A már fentebb említett Karaoke est márius 18-án került megrendezésre. Sajnos 

nem tudtam rajta részt venni, mivel estig dolgoztam. Ez az én hibám, hogy nem 

sikerült megfelelően összegyeztetni a teendőket, viszont először egy másik 

időpont volt megadva a karaoke estre, és mire ráeszméltem az új időpontra már 

nem volt számomra megfelelő. Igyekszem a jövőben az ilyen problémákat 

elkerülni.  

 

Adminisztrációs feladatok és közösségi média oldalak kezelése 

Az elmúlt időszakban is igyekeztem legjobb tudásom szerint válaszolni az 

Erasmussal kapcsolatban beérkező levelekre. A hónap elején volt egy kis 

problémám a technikával, néhány levelet, amit a hallgatók nem az egyetemi 

email címükről küldtek nem jelzett ki nekem az Outlook fiókom. Így egy 

sürgősebb megkeresést nem láttam egy napig, de köszönöm Füzi Rékának, aki 

jelzett nekem! Illetve Frits Anita lemondásával a hónapban több olyan 

megkeresés érkezett felém, amiket eddig Anita intézett, de igyekszem ezeket is a 

legjobb tudásommal intézni. A közösségi média oldalokon a hónapban nem volt 



  
elég aktív a tevékenységem, de a jövőben igyekszem ezt is pótolni. 

 

Összegzés: 

A beszámolóm a jelenlegi időszakra kissé hiányos. A 2025. 02. 18-i 

Küldöttgyűlésen jeleztem, hogy egyre kevesebb a szabadidőm, és egyre 

kevesebb időt tudok ráfordítani a tisztségemre. Ez ebben az időszakban is így 

érződött. Bizonyos dolgok kimaradtak, nem igazán tettem annak érdekében, 

hogy előre haladjon a külügy jövője itt a TTK-n. Továbbra is azt érzem, csak 

részben tudom ellátni tisztségviselői feladataim. Amit viszont az elkövetkező 

időszakban szeretnék, hogy megoldást találjak ezen hiányosságok pótlására. 

Mivel annak ellenére, hogy én nem tudok ezekre időt fordítani, másoknak 

fontosak, így nem szeretném, hogy feledésbe kerüljenek. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm! 

Ha kérdésed, ötletesd vagy bármilyen hozzászólásod van a beszámolómhoz, 

kérlek jelezd felém az alábbi elérhetőségeken! 

Budapest, 2025. 03. 29. 

Török Veronika 

Külügyi referens 

ELTE TTK HÖK 
tel.:+36302435312 


